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صعود تیم ناظم الشریعه
به فینال کشورهای عربی  

تیم ملی فوتســال مردان عراق با سرمربی شــیرازی خود کویت را شکست داد و به 
فینال مسابقات کشورهای عربی صعود کرد.

در یکی از دیدارهای مرحله نیمه نهایی فوتســال کشــورهای عربــی که به میزبانی 
عربســتان برگزار شــد، تیم ملی عراق برابر کویت به پیروزی رســید و به فینال  این 

رقابت ها صعود کرد.
عراق با هدایت ســیدمحمد ناظم الشریعه در  این مســابقه با نتیجه ۲ بر ۱ از کویت 
عبور کرد و فینالیست شد.  این پیروزی، بازتاب بسیار زیادی در رسانه های کشورهای 

عربی و به ویژه کشور عراق داشته است.
تیم ملی فوتســال زنان عراق پیش از  این با هدایت شــهناز یاری موفق شده بود در 
مسابقات غرب آسیا به عنوان قهرمانی برسد و حالا تیم ملی مردان  این کشور با یک 

مربی  ایرانی دیگر در آســتانه کسب افتخاری دیگر برای عراق است.
در دیگر بازی مرحله نیمه نهایی فوتســال کشورهای عربی، تیم مراکش موفق شد ۵ 
بر ۲ تیم مصر را از پیش رو بردارد و به فینال برســد. به  این ترتیب، دیدار فینال روز 

سه شنبه بین تیم های عراق و مراکش برگزار خواهد شد.

در المپیاد استعدادهای برتر کشور

برنامه ریزی برای حضور 
قدرتمند ورزشکاران فارس

دکتــر حیــدر صفرپور مدیر کل ورزش و جوانان اســتان فارس بــه منظور پیگیری 
دستورالعمل اجرایی ابلاغی المپیاد استعدادهای برتر و نحوه اجرا و اعزام ورزشکاران 
با حضور در دفتر کیانی زاده مدیرکل توســعه آموزش های پایه و  استعدادیابی وزارت 

ورزش و جوانان با وی دیدار و گفت وگو کرد.
به گزارش روابــط عمومی  و پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان اســتان فارس، 
دکتــر حیــدر صفرپور مدیر کل ورزش و جوانان اســتان فارس بــه منظور پیگیری 
دستورالعمل اجرایی ابلاغی المپیاد استعدادهای برتر و نحوه اجرا و اعزام ورزشکاران 
صبح دیروز 6 تیرماه با حضور در دفتر کیانی زاده مدیرکل توســعه آموزش های پایه و 

 اســتعدادیابی وزارت ورزش و جوانان با وی دیدار و گفت وگو کرد.
دکتــر صفرپور در  این خصوص اظهار داشــت: اســتعدادیابی یکــی از عوامل اصلی 
پشتوانه سازی برای تیم های ملی است و یافتن نبوغ ورزشی موجب جذب، پرورش و 

نگهداشت ذخایر انسانی برای مدال آوری در رویدادهای بین المللی می شود.
وی ادامه داد: مســابقات  این دوره با مشارکت وزارت آموزش و پرورش در ۲۵ رشته 
المپیکی شــامل اسکیت، بدمینتون، بسکتبال، بوکس، تیراندازی، تیراندازی با کمان، 
تنیس روی میز، دوچرخه ســواری، ژیمناســتیک، کوهنوردی و صعودهای ورزشی 
)سنگ نوردی(، شنا، شــیرجه و واترپلو، قایقرانی، کشتی آزاد و فرنگی، وزنه برداری، 
والیبال، هندبال، ســه گانه، گلف، هاکی، تکواندو، دوومیدانی و جودو برگزار می شود 
کــه اداره کل ورزش و جوانان نیز در همین راســتا جلســات تخصصی با اداره کل 
آموزش و پرورش به منظور هرچه بهتر حضور ورزشــکاران اســتان را برگزار نموده 

است.

بهداد سلیمی  نایب رئیس 
وزنه برداری شد

سجاد انوشیروانی تکلیف سمت های سرپرست دبیری و نایب رئیسی و مدیر تیم های ملی 
فدراسیون وزنه برداری را مشخص کرد.

ســجاد انوشیروانی پس از  اینکه به عنوان سرپرست فدراسیون وزنه برداری منصوب شد، 
اولین تغییرات را در فدراسیون  رقم زد. با حکم انوشیروانی، بهداد سلیمی  قهرمان سابق 
جهان و المپیک به سمت نایب رئیسی فدراسیون منصوب شد. حسین مقامی  نیز سمت 
سرپرســت دبیری فدراسیون را برعهده گرفت. مقامی  در سال ۹۴ که علی مرادی رئیس 
فدراسیون شــد، دبیر فدراســیون بود اما پس از مدتی با مرادی به مشکل برخورد و از 
ســمت خود کنار رفت. مقامی  رئیس هیئت وزنه برداری قزوین نیز هســت. پیش از  این 
محسن بیرانوند دبیر فدراسیون بود. همچنین کوروش باقری سرمربی سابق  ایران نیز به 
عنوان مدیر تیم های ملی منصوب شد. علی مرادی هفته گذشته به دلیل ابطال انتخابات 
فدراسیون وزنه برداری از ریاست برکنار شد و وزارت ورزش، سجاد انوشیروانی را به عنوان 

سرپرست منصوب کرد.

ارزش واقعی مهاجم جدید 
پرسپولیس چقدر است؟

سایت ترانســفر مارکت ارزش واقعی مهاجم برزیلی جدید سرخ پوشان را اعلام کرد. به 
نظر می رسد کاسیانو  مهاجم 33 ساله برزیلی با پرسپولیس به توافق نهایی رسیده و در 

 این زمینه هم قرارداد امضا شده توسط باشگاه  ایرانی با مهاجم برزیلی فاش شده است.
طبق  این قرارداد منتشر شده، کاســیانو از سرخ پوشان 300 هزار دلار دستمزد خالص 
دریافت می کند. همچنین مقرر شده مهاجم برزیلی در صورت قهرمانی سرخ ها ۲۵ هزار 
دلار هم به عنوان پاداش دریافت کند. ســایت »ترانســفر مارکت« که به عنوان مرجع 
ارزش گذاری بازیکنان به شمار می آید، ارزش  این بازیکن برزیلی و 33 ساله را حدود ۲00 

هزار یورو اعلام کرده است. 
 این سایت معمولًا ارزش بازیکنان را بالاتر از قیمت واقعی شان اعلام می کند. همچنین  این 
رسانه درصد انتقال مهاجم برزیلی به پرسپولیس را 7۵ درصد دانست. البته گفته می شود 
پرسپولیس تنها دستمزد  این بازیکن را پرداخت نمی کند بلکه باید مبلغ ۲۵0 هزار دلار 

هم برای دریافت رضایت نامه به باشگاه پرتغالی پرداخت کند.

مدیرکل ورزش و جوانان فارس : 

استان فارس در تخصیص اعتبارات 
ورزشی، ویژه دیده شود 

دکتر حیدر صفرپور مدیر کل ورزش و جوانان استان فارس در ادامه سفر خود به تهران 
در محل دفتر دکتر محمد پولادگر معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای حضور یافت 
و با معاون توســعه ورزش قهرمانی و حرفه ای پیرامون مسایل ورزش حرفه ای و قهرمانی 
از مطالبات ورزشــکاران تا برگزاری مجامع هیئت ها و اعتبارات معاونت ورزش اســتان 

دیدار و گفت وگو کرد.
بــه گزارش روابط عمومی  و پایگاه خبــری اداره کل ورزش و جوانان فارس، دکتر حیدر 
صفرپور مدیر کل ورزش و جوانان استان فارس در ادامه سفر خود به تهران صبح دیروز 
6 تیرمــاه در محل دفتر دکتر محمد پولادگر معاون توســعه ورزش قهرمانی و حرفه ای 
حضور یافت و با معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای پیرامون مسایل ورزش حرفه ای 
و قهرمانی از مطالبات ورزشکاران تا برگزاری مجامع هیئت ها و اعتبارات معاونت ورزش 

استان دیدار و گفت وگو کرد.
دکتــر حیدر صفرپور در  این خصوص اظهار داشــت: اســتان فارس با پتانســیل بالای 
ورزشــکاران خود سهم بسزایی در افتخارآفرینی ملی در عرصه های المپیک و بین المللی 

دارد.
وی اضافه کرد: حل مشکلات و دغدغه قهرمانان ورزشی، به آن ها در مسیر قهرمانی های 

بیشتر کمک شایانی خواهد کرد و انگیزه مضاعف را  ایجاد خواهد ساخت.
مدیر کل ورزش و جوانان اســتان فارس خاطرنشــان کرد: اســتان فــارس با توجه به 
گســتردگی و تنوع آب و هوایی سرشــار از نخبه ها و قهرمانان ورزشــی است و با  ایجاد 

زیرساخت های لازم برای آن ها به دنبال درخشش بیشتر در میادین بین المللی هستیم.
وی رویکرد قهرمانی ورزش استان فارس را حضور پرشمار در میادین بین المللی و کسب 
مدال های رنگارنگ دانســت و گفت: تمامی  شهرستان ها را برای رسیدن به  این موفقیت 
مهم به کار گرفته ایم و تدوین و اجرایی نمودن طرح آمایش سرزمین و حمایت از قهرمانان 

جزو رویکردهای اصلی ما است.

پیگیری تبدیل وضعیت ایثارگران 
و بازنشستگان اداره ورزش فارس

دکتــر حیدر صفرپور مدیر کل ورزش و جوانان اســتان فارس بــا حضور در دفتر دکتر 
سیروس احمدی مدیرکل توســعه منابع انسانی وزارت ورزش و جوانان، ضمن پیگیری 
روند تبدیل وضعیت  ایثارگران و امور بازنشستگان اداره کل و رایزنی جهت امکان صدور 

مجوز جذب نیرو با وی دیدار و گفت وگو کرد.
بــه گزارش روابط عمومی  و پایگاه خبــری اداره کل ورزش و جوانان فارس، دکتر حیدر 
صفر پور مدیر کل ورزش و جوانان اســتان فارس صبح دیروز 6 تیرماه با حضور در دفتر 
دکتر ســیروس احمدی مدیرکل توســعه منابع انســانی وزارت ورزش و جوانان ضمن 
پیگیری روند تبدیل وضعیت  ایثارگران و امور بازنشستگان اداره کل و رایزنی جهت امکان 

صدور مجوز جذب نیرو با وی دیدار و گفت وگو کرد.
دکتر صفرپور در این خصوص اظهار داشــت: با هماهنگی های صورت گرفته با مدیر کل 
توســعه منابع انســانی وزارت ورزش و جوانان، به زودی تبدیل وضعیت همه  ایثارگران 

تکمیل و نهایی خواهد شد.
وی افزود: اســتخدام رســمی  ایثارگران عزیز بر اســاس قانون جامع خدمات رسانی به 
 ایثارگــران در قانون بودجــه ۱۴00 و تأکید مجدد به  این الزام در قانون بودجه ســال 
۱۴0۱ فصل الخطاب اجرای  این قانون در دولت است و دولت سیزدهم نیز حفظ کرامت 
 ایثارگران گران قدر و تبدیل وضعیت آنان را بر اســاس قانــون مذکور وظیفه اخلاقی و 

قانونی خود می داند.

قراردادهای بالای 8 میلیارد
ثبت نمی شود

طی روزهای گذشــته اخبار مربوط به نقل و انتقالات برای فصل جدید عجیب و غریب 
بوده و رقم هایی که برای جا به جایی بازیکنان در رسانه ها اعلام می شود به طرز باورنکردنی 
سرســام آور بوده است.  این وضعیت باعث شــده تا برخی از باشگاه ها نتوانند در نقل و 
انتقالات حضور پر قدرتی داشــته باشــند و یا برخی هم به دلیل  این وضعیت فاجعه بار 

فعالیت خاصی نداشته اند. 
در ارقام اعلامی گفته می شود قراردادهای ۱8 تا ۲0 میلیاردی هم ردوبدل شده است که 

همین ریخت و پاش ها باعث شده تا متولیان فوتبال به فکر چاره بیفتند. 
طبق پیگیری های خبرنگار آخرین خبــر، متولیان فوتبال تصمیم گرفته اند قراردادهای 
بالای 8 میلیارد تومان را ثبت نکنند و برای اجرایی شــدن  این تصمیم هم برنامه ریزی 
گسترده ای انجام شده تا هیچ باشگاهی راه فرار نداشته باشد. حالا باید دید واکنش رسمی 
 مســئولان فوتبالی برای عدم ثبت قرارداد بالای 8 میلیارد چیست و چه راهکاری برای 

اجرایی شدن آن دارند.  

مدافع استقلال
رسماً به سپاهان پیوست

مدافع فصل گذشته تیم فوتبال استقلال با قراردادی سه ساله به جمع سپاهانی ها اضافه 
شد. از یکشنبه شب خبرهای مختلفی درباره جدایی محمد دانشگر و پیوستن  این بازیکن 
به ســپاهان مطرح شد،  این در حالی است که باشگاه استقلال و دانشگر واکنش خاصی 
به  این موضوع نشــان ندادند. بر این اســاس روابط عمومی  باشــگاه سپاهان اعلام کرد: 
مدیرعامل و اعضای هیئت مدیره باشگاه سپاهان برای تقویت ساختار دفاعی  این تیم به 
درخواســت خوزه مورایس سرمربی تیم فوتبال سپاهان با محمد دانشگر مدافع باتجربه 
وارد مذاکره شده و در نهایت پس از انجام یک دور مذاکرات فشرده  این مدافع مستحکم 
با قراردادی سه ساله به سپاهان پیوست. دانشگر سابقه حضور در فجر شهیدسپاسی، نفت 
تهران، سایپا و استقلال را در کارنامه خود دارد. او در عرصه ملی در تیم های ملی زیر ۲0 

سال و زیر ۲3 سال جمهوری اسلامی  ایران عضویت داشته است.

 میثم محجوبی - گروه ورزش
چنــدی پیش از هیئت بدن ســازی و 
پرورش اندام فارس توســط فدراسیون 
تقدیر به عمل آمد. رئیس هیئت فارس 
در  این باره می گوید: هر ســاله با پایان 
ســال، فدراســیون ها در تمام رشته ها 
هیئت های استانی را مورد ارزیابی قرار 
می دهند که به لطف خــدا و زحمات 
همه همکاران بنده در هیئت بدن سازی 
و پرورش اندام اســتان فــارس و البته 
حمایت های همه جانبه اداره کل، برای 
چندمین بار در سال های اخیر توانستیم 
پس از تهران بهترین مقام را در کشور 

کسب کنیم.
محمدعلی فرهنگ مهر دربــاره فعالیت های اخیر  این 
هیئت گفــت: به لطف خدا با مدیریت خوبی که دولت 
جدید در قضیه کرونا انجــام داد، این بیماری منحوس 
تا حد زیادی کنترل شــد و جامعه ورزش توانست یک 
نفس راحتی بکشــد و فعالیت های خود را از سر بگیرد. 
هیئت بدن ســازی و پــرورش اندام هــم از  این قاعده 
مســتثنی نبود. ما در ســال ۱۴0۱ تقویم ورزشی را با 
مســابقات پرس سینه قهرمانی استان و انتخاب نفرات 
برتر جهت حضور در مســابقات کشوری شروع کردیم 
و در نیم ســال نخست، مســابقات مچ اندازی آقایان و 
بانــوان را در تاریخ ۱7 تیر و ۲۴ تیر خواهیم داشــت. 
همچنین مســابقات فیتنس چلنج را در ۲۴ تیرماه در 
خانه بسکتبال و در بخش آقایان برگزار می کنیم. در ۲۱ 
تیرماه مسابقات پاورلیفتینگ را خواهیم داشت و سپس 
در شهریورماه مســابقات پرورش اندام قهرمانی استان 
را خواهیم داشــت که  این رقابت ها، به منظور شناخت 
نفرات برتر برای حضــور در اردوی تیم ملی در کرمان 
و رقابت های انتخابی تیم ملی برای حضور در مسابقات 
جهانی خواهد بود. فکر می کنم می توانم قول بدهم که 

حداقل ســه سکوی تیم ملی را در جمع ملی پوشان از 
فارس داشته باشیم.

وی افزود: در کنار رقابت هایی که اشــاره کردم، بحث 
دانش افزایی و ارتقاء ســطح علمی جامعه بدن سازی و 
پرورش اندام برای ما بســیار حائز اهمیت است. کلاس 
داوری پاورلیفتینــگ آقایان و بانوان را در دســتور کار 
داریم که در ماه جاری کلاس آن ها را برگزار می کنیم. 
همین طور کلاس مربیگری و بدن ســازی در ۲ بخش 
آقایان و بانوان و مربیگری فیتنس هم در هر دو بخش، 

برگزار خواهد شد.
متولی هیئت بدن ســازی فــارس در خصوص مهرداد 
ظفری که توانســت با کسب نخســتین مدال جهانی 
تاریخ ســازی کند، گفــت: ما در تیم ملــی اعزامی  به 
مسابقات جهانی آفریقای جنوبی، دو نماینده داشتیم. 
آقای مهرداد ظفری به عنوان ورزشکار و آقای مصطفی 
ســلیمانی به عنوان مربی در کنار تیم حضور داشتند. 
مهرداد ظفری توانســت برای اولین بار در مســابقات 
جهانی برای کشــور مدال کسب کند که  این موفقیت 
در رشته پاورلیفتینگ کلاسیک رخ داد.ما در مسابقات 
آسیایی مدال های زیادی داشتیم اما در کلاس جهانی 

 این نخســتین بار بود کــه یک  ایرانی 
موفق به کسب مدال می شد.

فرهنگ مهر درباره مســابقات جهانی 
پیــش رو نیز گفت: مســابقات جهانی 
در آبان ماه برگزار می شــود و تیم ملی 
هم با برنامه ریزی که فدراسیون انجام 
داده، در روزهای ۱8 تا ۲۲  شــهریور 
ماه نفرات ملی پوش انتخاب خواهد شد 
که ما هم تیم کامل اســتان فارس را با 
هزینه هیئت به مسابقات اعزام خواهیم 
کرد. ما در طول هفت ســال گذشــته 
تمام هزینه های اعزام به کلیه مسابقات 
کشوری را از منابع مالی هیئت پرداخت 
و تــلاش کردیم بــا حمایت های همه 
جانبه، موجبات دلگرمی  و رشد و توسعه بیش از پیش  

این ورزش را در استان فراهم کنیم. 
به گزارش شــیراز نوین، در تاریــخ ۲3 خردادماه بود 
که محمدعلی فرهنگ مهر، رئیس هیئت بدن ســازی 
و پرورش اندام اســتان فارس با حضور در فدراســیون 
با عبدالمهدی نصیرزاده ریاســت فدراســیون دیدار و 
گفت وگو کرد. در جریان  این نشســت، فرهنگ مهر و 
اســدپور رئیس و دبیر هیئت استان فارس گزارشی از 
فعالیت های صورت گرفته و برنامه های پیش روی  این 

استان ارائه کردند.
رئیس فدراسیون بدن سازی نیز با اشاره به افتخارآفرینی 
مهرداد ظفری و کسب مدال تاریخی توسط  این ورزشکار 
استان فارس در مسابقات جهانی پاورلیفتینگ و ضمن 
تمجید از عملکرد هیأت اســتان فارس، کســب مقام 
دوم هیئت های برتر کشــور در جریان ارزیابی عملکرد 
اســتان ها را نشانه ای برای رشد و توسعه رشته های زیر 
مجموعه فدراسیون در  این استان عنوان کرد. در پایان 
 این نشســت عبدالمهدی نصیرزاده با اهدای لوحی از 

زحمات محمدعلی فرهنگ مهر تقدیر و تشکر کرد.

شیرازنوین- گروه ورزش
به مناســبت گرامیداشــت هفته 
مبــارزه با مواد مخدر در اســتان 
و  بختیــاری  و  محــال  چهــار 
شهرستان بروجن،  با هدف توسعه 
امر ورزش در جهت حفظ سلامتی 
کارگران در تاریخ یکم  الی دوم تیر 
ماه ۱۴0۱صعود سراســری برگزار 
گردید. در  این برنامه اســتان های 
مرکــزی،  فــارس،  هرمــزگان، 
خوزســتان، قم، خراسان رضوی، 
آذربایجان  بویراحمد،  و  کهکیلویه 
غربــی، چهار محــال و بختیاری 
شــرکت نمودند و با مشارکت بالغ 
بر  ۱00 کوهنورد کارگر کشــور با  
همراهی کوهنوردان استان میزبان 

 این صعود به خوبی برگزار شد.
علی سلطانی رئیس انجمن کوهنوردی کارگران فارس 
در مصاحبه با ســرویس ورزشــی روزنامه شیراز نوین 
درباره جزییات  این برنامه گفت: روز چهارشــنبه یکم 
تیرماه مراســم پذیرش، افتتاحیه، جلســه توجیهی و 
هماهنگی صعود انجام شــد. صبح روز پنجشنبه دوم 
تیرماه ۱۴0۱ ســاعت ۴ بیدار باش زده شــد، سپس 
حرکت به ســمت روســتای پایین کوه و در ساعت 6 
بامداد کوهنوردان در یک ســتون به طرف قله حرکت 

کردند. مســیر بسیار زیبا و دیدنی بود و کادر اجرایی و 
راهنمایان محلی با دقت زیاد تیم را  در مســیر هدایت 
می کردند. درصد زیادی از بانــوان کوهنورد در برنامه 
حضور داشــتند. کوهنوردان با گذر از دشت زیبا و یال 
کوه و گذر از صخره های ســنگی و عبور از کنار دریاچه 
زیبای حوالی قله، خود را به یال قله رسانده و در ساعت 
۱۲ صعود به قله کلار انجام شد و پرچم مقدس کشور 
بر فراز قله به اهتزاز در آمد. ســپس فرود آغاز شد که 
در ساعت ۱8 با رسیدن به محل اسکان و پذیرایی ناهار 

 این برنامه در صحت و سلامت خاتمه یافت.

 اعضــای تیم فــارس را در  این برنامه علی ســلطانی 
)سرپرســت تیم اعزامی  و رئیــس انجمن کوهنوردی 
کارگــران(، رؤیا جوانمــردی، مریــم دری، معصومه 
حمیدی، پریــوش ابراهیمی، ســولماز مردانی، اصغر 

مهدی زاده تشکیل داده بودند.
سلطانی در پایان از کلیه مسئولان ورزش کارگری و در 
رأس آن ها مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان 
دکتر وحید خداپرست و مهندس مسلم ژوبین همچنین 
روزنامه وزین  شــیراز نوین به سبب حمایت های شان 

تشکر و قدردانی کرد.

محمدرضا جوکار 
انتخــاب کادر فنی  قبل از شــروع فصل، همیشــه 
چالشی سخت برای هر باشگاه و مدیران آن بوده که 
ممکن است در سرنوشت یک باشگاه  و حتی جایگاه 

مدیریت در طول یک فصل، تأثیرگذار باشد.
همیشــه هر انتخابی با موافقــان و مخالفان  زیاد و 
همراه با نقد ها و تبریکات فراوانی  بوده است و بعضاً 
اگــر بخواهیم از دیدگاه هر کســی به نقد ها و نکات 
مثبــت  این انتخاب ها نگاه کنیــم، دیدگاه و نظرات 

آن ها هم از دید خود منطقی خواهد بود.
اما یک مدیر یا هیئــت مدیره ای که وظیفه انتخاب 
یک ســرمربی را به عهده دارد، بایــد تمام  این نقاط 
ضعــف و قوت ها را کنــار هم بگذارد و با مشــاوره 
صحیح و انتخاب درســت  برای رأس کادر فنی خود 
تصمیم گیری کنــد. تجربه، جوانی و انگیزه، دانش و 
مدیریت فنی، مدیریت روانی و روحی بازیکنان، عِرق 

و تعصب به باشگاه، کسوت و سابقه در باشگاه، ارتباطات قوی، 
رفتار و اخلاق، سابقه فنی درخشان و مهمتر از همه  مقبولیت 
عمومی  ســرمربی انتخابی نزد هوادارها، پیشکسوتان و اهالی 
ورزش و همچنین موارد بسیار زیاد دیگر باید توسط یک مدیر  
و تیم مدیریتی باشــگاه مورد ارزیابی و بررســی قرار گیرد تا 
انتخاب درســتی انجام شــود و به طور یقین هیچ مربی تمام 
 این خصوصیات فوق را همراه هم ندارد و باید بر اساس اولویت 
کاری و هدف باشــگاه نســبت به نکات مثبت فوق ارزیابی و 

انتخاب انجام شود.
حال  اینکه باشگاه فجر شهیدسپاسی پس از یک فصل ناموفق 
در لیگ برتر و سقوط به لیگ یک، دست به تغییرات گسترده 
در بخــش مدیریتی خود زده و مدیر جوان باشــگاه در اولین 

چالش ســخت  خود برای انتخاب سکاندار فنی تیم دست به 
یک انتخاب شاید سخت و ریسکی زده است. انتخاب یک مربی 
جوان بومی  که به واســطه عملکــرد فنی و اخلاقی  موفق در 
دوران بازیگری، در تیم فجر شهیدسپاسی از لحاظ محبوبیت 
و مقبولیت نزد هواداران فجری جایگاه مناسبی داشته و اغلب 

از دید اکثر هواداران انتخاب خوب و  مورد قبولی بوده است.
هوادارانی که همیشــه در اول فصل  بابت هر انتخابی حمایت 
کردند ولی مهم حمایت همین هواداران در ادامه فصل خواهد 

بود که آن هم به نسبت نتایج تیم  شکل خواهد گرفت.
مهدی رجب زاده بازیکن و پیشکســوت محبوب فجری ها در 
ســال های نه چندان دور، با قبول هدایت فجر در نخســتین 
چالش جدی دوران مربیگری خود همراه شــده است، مربی 
جوانــی که قبل از  ایــن انتخاب دو بار تجربه نشســتن روی 

نیمکت تیم های ذوب آهن اصفهان به عنوان دستیار  
و همچنین در سال گذشــته روی نیمکت قشقایی 
به عنوان ســرمربی را داشته اســت و در هر دو مورد 
بعــد از چند هفته و به نیم فصل نرســیده از تیم ها 
هر کدام  بنا به دلیل خود جدا شــده است. به همین 
خاطر می تــوان گفت  این فصــل جدی ترین فصل 
شــروع دوران مربیگــری رجب زاده اســت، آن هم 
در تیمی که تازه ســقوط کرده و بــا هواداران ناامید 
و  ســرخورده از فصل قبل مواجه است، کاری بسیار 
سخت و چالش برانگیز با جایگاهی که پستی، بلندی 
و فراز و فرود های بســیاری خواهد داشــت. انتخاب 
بازیکنان مناسب با توجه به بودجه محدود فجری ها 
و دســتیاران قوی که بتواننــد در ادامه کار به مدد 
ســرمربی و  تیم برسد، کار بسیار حساس و سختی 
خواهد بود. اما مهمترین نکته ای که باید به آن توجه 
داشت، هدف گذاری باشگاه فجر است. مدیران باشگاه 
باید به طور واضح و روشن، هدف و برنامه خود را برای هواداران 
و اصحاب رسانه و پیشکسوتان ورزشی مشخص کنند تا سطح 
توقع از سرمربی تیم هم مشخص شود که البته تعیین بودجه 
مناســب و  اسپانسر های قوی تأثیر مســتقیم و مهمی  روی 

 این هدف گذاری خواهد داشت.
بی شک  برای هواداران تیم بزرگی چون فجر شهیدسپاسی که 
ســابقه زیادی در لیگ برتر داشته و سال گذشته هم با تجربه 
تلــخ، خیلی زود از لیگ برتر جدا شــدند، جز جنگیدن برای 
صعود انتظــاری ندارند. البته همراه با یک آینده نگری مثبت 
برای آمادگی بهتر و  تکرار نشــدن تجربه سال قبل و باید دید 
مدیران و کادر فنی جدید فجر توانایی  برآورده کردن انتظارات 

هواداران را خواهند داشت ؟

رئیس هیئت پرورش اندام و بدن سازی استان فارس :

هزینهتماماعزامهاراهیئتپرداختمیکند

به مناسبت گرامیداشت هفته مبارزه با مواد مخدر و در استان چهار محال و بختیاری برگزار شد:

صعودکوهنوردانکارگرکشوربهقله3609متریکلار

هدف گذاری فجری ها برای فصل پیش رو چیست ؟

عکس:علیرضاپرویزی،شیرازنوین


